
Protokoll 
AJFFs årsmøte for 2018 
Olledalen, 13. mars, 2019 
35 medlemmer stilte på årsmøte. 32 ble værende til valget. 

Vedlagt tre dokumenter i pdf:  
Valgkomiteens innstilling 
Dagsorden og styrets innstilling 
Medlemssignaturer for oppmøte 
 

1. Åpning av møtet ved leder 
Styreleder Dennis Sellinger ønsket velkommen til årsmøte og overlot ordet til Jan 
Kristiansen. 
 

2. Valg av møteleder 
Jan Kristiansen ble valgt til møteleder ved akklamasjon. 
 

3. Godkjenning av innkalling og dagsorden 
Innkalling og dagsorden ble godkjent uten merknader. 
 

4. Valg av sekretær til å skrive protokoll 
Foreningens sekretær (Jan Georg) ble valgt. 
 

5. Valg av 2 medlemmer til å undertegne protokollen. 
Hege Bøckmann og Dag Simonsen ble valgt. 
 

Representant fra Aksershus JFF holdt en tale for Jan Erik Fossnes og tildelte  ham 
hedersmerke for lang og tro tjeneste, en utmerkelse som henger høyt i NJFF. 

 
6. Årsberetninger for 2018 

Årsberetningene ble gjennomgått med bidrag fra utvalgslederne og 
utvalgsmedlemmer. 
Godkjent ble: Styrets årsberetning, Kvinneutvalgets årsberetning, 
Jaktskytterutvalgets årsberetning, Jakt og hundeutvalgets årsberetning, og 
Fiskeanleggets årsberetning.  
 
Ungdomsutvalget og fikseutvalget leverte ikke årsberetning til årsmøte. 
Fiskeutvalget legger beretning ut på hjemmeside. 
 

7. Revidert regnskap for 2018 



Foreningens regnskap ble gjennomgått og godkjent enstemmig. Sum egenkapital 
og gjeld (eiendeler): 2 022 882. Driftsresultat: 259 054. Sunn og god økonomi. 
Knut sjekker om AJFFs andel av klubbhuset skal inn som verdi i regnskapet. 
 

8. Budsjett og aktivitetsplaner for 2019 
Aktivitetsplaner for utvalgene (Jenteutvalget, ungdomsgruppa, Jaktutvalget,  
Hundeutvalget, Fiskeutvalget, Jaktskytterutvalget) for 2019 ble fremlagt gjennom 
nettsidene og medlemmene oppfordret til å gjøre seg kjent med det der. 
 
Budsjettet overordnet ble gjennomgått og godkjent uten merknader. 
Budsjettene for utvalgene (Kvinneutvalget, Ungdomsutvalget, Jaktutvalget, 
Hundeutvalget, Fiskeutvalget (med en rettelse), Settefiskanlegget, Jegerprøven, 
Oppsynsutvalget og Jaktskytterutvalget) ble fremlagt og godkjent. 
 

9. Foreningens kontingentandel økes ikke lokalt. 
Godkjent ved akklamasjon. 
 

10. Valg av styremedlemmer og utvalgsmedlemmer. 
Leder og nestleder er rent egentlig ikke på valg, men de bytter funksjon i styret.  
Ny leder blir Knut Kristiansen og ny nestleder blir Dennis Sellinger.  
Valgkomiteens innstilling (vedlagt pdf) ble vedtatt. Det er foretatt noen 

endringer, som for eksempel delingen av Jakt og hundeutvalget i ett 
Jaktutvalg og ett Hundeutvalg. 

 
Det kom benkeforslag fra Dag Simonsen på Trygve Bolstad som ny nestleder i 

stedet for valgkomiteens innstilling på Dennis Selinger. 
Det ble avholdt skriftlig avstemning. Dennis ble valgt med 19 mot 11 stemmer, 

En blank stemme. 
 

11.  Innkomne saker og forslag. 
 Kråketinget ønsker avstemning om tinget skal legges ned eller bestå som et 

rådgivende organ. De har ikke følt seg nok involvert. Styret ønsker også at 
Kråketinget skal bestå, at de mottar styrereferater og at de kan sende en 
representant på styremøter uten stemmerett. Styret oppnevner Kråketinget. 
Styrets innstilling ble vedtatt på årsmøte med stort flertall. 

 
 Knut orienterte om mulig kommende forhandlinger med grunneier vedrørende 

kjøp av området rundt klubbhuset hvor skytebanene ligger. De to andre 
klubbene som eier klubbhuset har åpnet for at styret jobber mer med saken. Det 
ble foreslått at AJFFs årsmøte også åpner for det. Forslaget ble vedtatt med 
akklamasjon. 



  
12.  Info om nytt settefiskanlegg. 
 Knut Kristiansen orienterte. Hovedpunkter fra orienteringen: Vi har fått 6 

millioner fra kommunen. Vi kan ikke gå utover det. Vi håper å kunne bygge det 
tegnede bygget for den prisen. Planen er å søke i løpet av våren. Det er opprettet 
en komite i eiendomsavdelingen i kommunen med deltagelse fra oss. Kommunen 
stiller med en byggeleder vederlagsfritt. 

 
13. Petter Noren ble utnevnt som nytt æresmedlem etter 25 års trofast innsats. 
  

    

 


